
Rada Miasta Wloclawek

Protokril nr 1412019

XIV Sesja w dniu 24 wrzeinia2019

Obrady rozpoczgto 24 wrzeSnia}}l9 o godz. 09:00, a zakoftczono o godz. 1 I :51 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wziglo udzial22 czlonkow.

Obecni:

1. Jacek Bulawa

2. Ja+usz+$ery{ski

3. Mariola Gawlowska

4. Andrzej Golgbieski

5. Krzysztof Grz4dziel

6. Joanna Hofman-Kupisz

7. Ja+es+a*++up*le

8. Dariusz.Iaworski

e.@
10. Piotr Kowal

11. Krzysztof Kowalski

I 2. Stanislaw Krzemieniewski

13. Zbigniew Lewandowski

14. Krystian tr-uczak

15. J6zef Mazierski

16. Wanda Muszalik

17. Arkadiusz Piasecki



18. El2bieta Rutkowska

19. Ewa Szczepariska

20. Malgorzata Srymar{ska

21. Daniel Tobjasz

22. Stanislaw Wawrzonkoski

23.Katarzyna Zargbska

24. Janusz Zi6lkowski

25. Piotr Zwoliriski

Ad. I
Sprawy organizacyine.

a) otwarcie sesii

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanisiaw Wawrzonkoski otworzyl obrady XIV sesji Rady
Miasta Wloclawek, witaj4c Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastgpc6w
Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani Domiceli Kopaczewskiej
oraz Pani dr Barbary Moraczewskiej, Skarbnika Miasta Pani4 Honoratg Baranowska,
Sekretarza Miasta Pani4 Wieslawg Konopczyfisk4 a tak2e zebranych na sali urzgdnikow,
przedstawi ci el i medi6w, mi eszkafi c6w mi asta oruz r adny ch uczestnic zqcy ch w obradach.

b) stwierdzenie quorum

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodnicz4cy
radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie
obrady sesyjne w dniu 24 wrzeinia br. s4 prawomocne.
Lista obecnoSci radnych podczas obrad XIV sesji Rady

c) przyjgcie protokolu z obrad XIII sesji

Rady Miasta stwierdzil, 2e na stan 25

z list4 obecnoSci 22 radnych, a zatem

Miasta stanowi zalEcznik do protokolu.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacii Publicznej Urzgdu Miasta udostgpniony byl do wgl4du protok6l z obrad XIII sesii
Rady Miasta Wloclawek VIII kadencji, kt6ra odbyla siE w dniu27 sierpnia 2019 roku, z ktorym
radni mogli sig zapoznac i wnieSc ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i
uzupelnieri.

d) zmiany do porz4dku obrad XIV sesji

Zmian do projektu porz4dku obrad nie wniesiono



Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdrysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjg z dzialalnoSci
miasta w okresie migdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od dnia 27 sierpnia br. do dnia 24
wrzeSnia br. i przedstawia sig nastgpuj4co:

W omawianym okresie zawartych zostalo 8 um6w dotyczqcych udzielenia zam6wienia
publicznego. Migdzy innymi 30 sierpnia zawarto umowg z firm4,,ROYAL PLAY l-ukasz
Piotrowski Malkinia G6rna" na dostawg i montaZ urzqdzen placu zabaw w ramach budowy
bibliotecznego placu zabaw przy ul. Ko5cielnei. WartoSd umowy to prawie 337 tysigcy zlotych
brutto. Wykonawcama 120 dni od dniazawarcia umowy na ukoriczenie prac. l3 wrzeSnia
podpisaliSmy umowg na budowg ulicy Figowej w ramach budowy dr6g wewngtrznych. Zadanie
wykona Firma In2ynieryjno - Drogowa DROGTOM Sp. z o.o. z siedzib4 we Wloclawku za
kwotg ponad 128 tysigcy zlotych. Termin realizacji to 60 dni od dnia zawarciaumowy.
Uchwal4 Zarzqdu Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego przyznane zostalo dofinansowanie ze

Srodk6w Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata
2014-2020 na zadanie pn. ,,Wzmocnienie i wykorzystanie potencjalu endogenicznego
Wloclawka poprzez turystyczne i rekreacyjne zagospodarowanie Zalewu Wloclawskiego".
Calkowita wartoSi inwestycji to ponad 17.5 miliona zlotych, z czego planowane
dofinansowanie to ponad 12.5 milion a zlotych. Realizacia inwestycji planowana.iest w latach
2020-2021. W zwi4zku z zatwierdzeniem przez Prezesa Rady Ministr6w Listy zadan
rekomendowanych do dofinansowania w ramach Funduszu Dr6g Samorz4dowych, Wloclawek
otrzymal dofinansowanie na przebudowg dw6ch odcink6w ulicy Grodzkiej oraz budowg ulicy
Zytntei. N,4czna kwota dofinansowania to ponad 10.5 miliona zlotych.
W najblizszych dniach rozpocznE sig tegoroczne szczepienia przeciwko grypie sezonowei. To
juz III edycja programu profilaktyki zdrowotnej pn. ,,Program szczepieri ochronnych przeciwko
grypie dla os6b powyZej 65 roku 2ycia, zamieszkalych na terenie miasta Wloclawek". Program
realizowany jest przez MZOZ dla 2.400 os6b. Koszt tegorocznej edycji to ponad 100 tysigcy
zlotych. Rozpoczgla sig kolejna edycja projektu pn. ,,AktywnoSc Wloclawskich Senior6w",
wsp6lnego przedsigwzigcia Urzgdu Miasta Wloclawek i Centrum Kultury ,,Browar B".
Seniorzy bior4 udzial w warsztatach wokalnych oraz zajgciach relaksacyjno-tanecznych, kt6re
poprawiaj4 kondycjg fizyczn4. ZajEcia odbywaj4 sig do 6 grudnia 2019 r. 18 wrzesnia
trzydzieici dwoje uczni6w ze Szkoly Podstawowej nr 12 wraz z opiekunami oraz zastgpc4
Prezydenta Miasta dr Barbar4 Moraczewsk4 i dyrektorem Wydzialu Edukacji Agnieszk4
Bialopiotrowicz uczestniczylo w Wielkim Finale og6lnopolskiej akcji ,,Moda na recykling",
kt6ry odbyl sig w Centrum Sztuki Fort Sokolnickiego w Warszawie. Uczniowie obejrzeli,
prezentowany przez znanych aktor6w, pokaz mody powstalej z wykorzystaniem material6w
uzyskanych z recyklingu. W zwi4zku z realizacj4 ustawy o opiece zdrowotnej nad uczniami
Gmina Miasto Wloclawek zawarla porozumienia z 9 gabinetami dentystycznymi. Wykaz
gabinet6w wrazzorganizacj4ich pracy zostal wywieszony w szkolach. Porozumienie zapewnia
mo2liwoSd nieodplatnego korzystania z uslug stomatologicznych przez uczni6w szk6l dla
ktorych organem prowadz4cym jest Gmina Miasto Wloclawek.I wrzeSnia ruszyl konkurs
Markowy Lokal Srodmiescia, maj4cy na celu podniesienie poziomu gospodarczego obszaru
rewitalizacii oraz wsparcie przedsigbiorc6w i promocja ich dzialalnoSci gospodarczej poprzez
wyb6r najlepszej jako5ciowo uslugi lub produktu. Podmiot, kt6ry uzyska najwiqksz4 liczbg
glos6w mieszkat'rc6w w glosowaniu intemetowym otrzyma certyfikat Markowego Lokalu
SrodmieSci a oraz voucher na uslugi promocyjne w lokalnych mediach. Od wrzeSnia w Szkolach
Podstawowych nr 2 i 19 uruchomiono Szkolne Mlodzieaowe Osrodki Koszyk6wki. SMOK -
to program adresowany do dzieci klas I-V szk6l podstawowych, realizowany na mocy



porozumienia Gminy Miasto Wloclawek z Polskim Zwiqzkiem Koszyk6wki i przy wsparciu
finansowym Ministerstwa Sportu i Turystyki. Dwa pierwsze oSrodki funkcjonu.i4 juZ w
Szkoiach Podstawowych nr 20 i22. Do I pa2dziernika trwa glosowanie na 30 propozycji, kt6re
przeszyly pozy-tywn4 weryfikacjg merytoryczn4 w ramach Wlociawskiego Budzetu
Obywatelskiego. Do 22 paldziernika ogloszona zostanie lista zwycigskich projekt6w.
Od 16 do 22 wrzeSnia Wloclawek wlqczyl sig w Europejski Tydzien Zr6wnowaZonego
Transportu.

Po przedstawieniu przez Prezydenta Miasta informacji z dzialalnoSci miasta w okresie
migdzysesyjnym PrzewodniczEcy Rady Miasta otworzyl dyskusjE w przedmiocie
procedowanego zagadnienia.

W dvskusii wzieli udzial:
- radna Mariola Gawlowska
- radny Krzysztof Kowalski
- radny Stanislaw Krzemieniewski
- radny Dariusz Jaworski

- dr Marek Woitkowski Prezydent Miasta.

Ad.3
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia budZetu miasta Wloclawek na2019
rok wraz z autopoprawk4.

Ad.4
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
na lata 2019-2030 wr^zz autopoprawk4.

Wprowadzenia do bloku uchwal finansowych dokonala Pani Honorata Baranowska Skarbnik
Miasta, omawiaj4c l4cznie obydwa punkty dotycz4ce zmian w budZecie miasta jak rownie2
zmian w Wieloletniei Prognozie Finansowej.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatruj4cej procedowane zagadnienia.

Opinie Komisji stalej Rady Miasta
Uchwalg zmieniajqc4 uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na 2019 rok
wraz z autopoprawkE_rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisia Budzetu, Rozwoju i
Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji
radn a Katar zy na Zar qb sk a.

R6wnie2 uchwalg zmieniaj4c4 uchwalE w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej nalata20l9-2030 wraz z autopoprawk4rozpatrzyLa oraz pozytywnie zaopiniowala
Komisja Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie
M i asta Prze wo d n i c z4ca Kom i sj i radna Katar zy na Zar gb ska.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera dyskusjg nad ww.
zasadnieniami.



Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie proj ekt procedowanej uchwaly.
Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia budZetu miasta Wloclawek na 2019 rok
wraz z autopoprawk4.

Wvniki slosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA (22\

.lacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, Krzysztof Grz1dziel, Joanna Hofman-
Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski,
Zbigniew Lewandowski, Krystian N,uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarEbska, .Ianusz Zi6lkowski, Piotr Zwolinski

NIEOBE,CNI (3)

Janusz Dgbczyriski, Jarosiaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzm ieniu.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod glosowanie projekt kolejnej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniei Prognozy Finansowei na
lata 20 | 9 -203 0 wr az z autopoprawk4.

Wvniki slosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3

W)'niki imienne:

zA (22)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej GolEbieski,Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-
Kupisz, Dariusz .Iaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski,
Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tob.jasz,
Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska..Tanusz Zi6lkowski, Piotr Zwolinski



NTEOBECNT (3)

.lanusz Dgbczynski, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka.Tura - Walczak

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostaLa podjgta przez RadE Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.5
Uchwala w sprawie ogloszenia tekstu jednolitego uchwaly w sprawie szczeg6lowych
warunk6w i trybu przyznawania dorocznych nagrrid Prerydenta Miasta Wloclawek za
osi4gnigcia w dziedzinie twrirczo5ci artystycznejo upowszechniania i ochrony kultury.

Wprowadzenia do zagadnienia dolyczqcego projektt przedlolonei uchwaly dokonala Pani
Aleksandra Kuliriska Kierownik Referatu Kultury i Promocii.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Radv Miasta
Proiekt uchwaly rozpatrzylaorazpozytywnie zaopiniowala Komis.ja Kultury i Sportu. Opinig
w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodnicz4cy Komisji radny.lanusz Zi6lkowski.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
giosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie ogloszenia tekstu jednolitego uchwaly w sprawie szczeg6lowych
warunk6w i trybu przyznawania dorocznych nagr6d Prezydenta Miasta Wloclawek za
osi4gnigcia w dziedzinie tw6rczoSci artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury.

Wyniki glosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIE: 0, BRAK GLOSU: l, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA (21)

.lacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Dariusz

.laworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew
Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,
ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymairska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzonkoski, Katar zyna Zar Ebska, .Tanusz Zi olkowski, Piotr Zwo liriski

BRAK GI-OSU (I )



Krzysztof Grz4dziel

NIEOBECNI (3)

.lanusz Dgbczyriski, .Taroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podiEta przez RadE Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.6
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie nadania Statutu Miejskiemu Zespolowi
Zlobkriw we Wloclawku.

Zaloaenia do projektu uchwaly przedstawila Pani Elzbieta Dynarska Dyrektor Wydziaiu
Polityki Spolecznej i Zdrowia Publicznego.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatrui4cei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzylaorazpozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowta, Rodziny i Opieki
Spolecznej. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji radna

Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal" ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zglosze,h do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
giosowanie proj ekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie nadania Statutu Miejskiemu Zespolowi Zlobk6w we
Wloclawku.

Wyniki glosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 0, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (22)

Jacek Buiawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski ,Krzysztof Grzqdziel,.Ioanna Hofman-
Kupisz, Dariusz .laworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski,
Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarEbska, Janusz Zi6ikowski, Piotr Zwolinski



NIEOBECNT (3)

Janusz Dgbczynski, .Iaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz1cy Rady Miasta poinformowalo ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostala podjEta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmi eniu,

Ad.7
Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na zloZenie wniosku o dofinansowanie orazzawarcie
umowy i przyjgcia dofinansowania dla projektu pn. ,,Poprawa efektywno5ci
energetycznej zabytkowych obiekt6w Centrum Kultury Browar B" ze Srodk6w
Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w ramach programu
priorytetowego ,,Budownictwo energooszczgdne. CzgSd l) Zmniejszenie zuiycia energii w
budownictwie".

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Pan Krzysztof Kukucki Zastgpca Prezydenta
Miasta.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i
Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawiia Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji
radna Katar zy na Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusjE nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Zbigniew Lewandowski
- Krzysztof Kukucki ZastEpca Prezydenta Miasta

Po wyczerpaniu zgioszeri do udzialu w dyskusii Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaiy.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie wyrazenia zgody na zlohenie wniosku o dofinansowanie oraz zawarcie
umowy i przyjgcia dofinansowania dla projektu pn. ,,Poprawa efektywnoSci energetycznej
zabytkowych obiekt6w Centrum Kultury Browar B" ze Srodkow Narodowego Funduszu
Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w ramach programu priory'tetowego ,,Budownictwo
energooszczgdne. CzE!;c l) Zmnieiszenie zuZycia energii w budownictwie".

Wvniki glosowania

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 0, NIEOBECNI: 3



Wyniki imienne:

zA (22)

.Iacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-
Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski,
Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna ZarEbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (3)

Janusz Dgbczyriski, Jaroslaw Hupaio, Agnieszka Jura - Walczak

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.8
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie wyraZenia zgody na podwyLszenie kapitalu
zakladowego w Miejskim Budownictwie Mieszkaniowym sprilka z o.o. we Wloclawku.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonala Pani Kamila
Siomczewska Dyrektor B i ura Nadzoru WlaSci ciel skie go i P rzekszlalcen.

NastEpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Proiekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisia Budzetu, Rozwoju i
Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji
radna Katar zy na Zargb ska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Zbigniew Lewandowski
- radny Jozef Mazierski
- radny Dariusz Jaworski
- Krzysztof Kukucki Zastgpca Prezydenta Miasta
- Domicela Kopaczewska Zastgpca Prezydenta Miasta

Wobec wyczerpaniazgloszeh do udzialu w dyskusji
glosowanie proiekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

9

Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod



Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie .vq1ralenia zgody na podwy?szenie kapitaiu
zakladowego w Mieiskim Budownictwie Mieszkaniowym sp6lka z o.o. we Wloclawku.

Wyniki glosowania

ZA:22, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK GI-OSU: 0. NIEOBECNI:3

Wyniki imienne:

zA (22)

.lacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-
Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski,
Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymanska, Daniel Tobiasz,
Stanislaw Wawrzonkoski. KatarzynaZarebska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (3)

.lanusz Dgbczyriski, .Tarosiaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez RadE Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.9
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie zasad pyzeprowadzania naboru wnioskriw o

zawarcie umowy najmu w ramach pomocy pafsfwa w ponoszeniu wydatk6w
mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania.

Wprowadzenia do przedloaonego projektu uchwaly dokonaia Pani Magdalena Stefanowska
Dyrektor Wydziaiu Gospodarowania Mieniem Komunalnym.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrui4cei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i
Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodnicz4cy Komisji
radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:
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Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosk6w o zawarcie
umowy naimu w ramach pomocy panstwa w ponoszeniu wydatkow mieszkaniowych w
pierwszych latach najmu mieszkania.

Wvniki glosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.TE SIf,: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wluniki imienne:

zA (22)

.Tacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzei Gotgbieski, Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-
Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski,
Zbigniew Lewandowski, Krystian \,uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska. Daniel Tobiasz,
Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarEbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (3)

Janusz Dgbczynski, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka.Tura - Walczak

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. l0
Uchwala w sprawie utworzenia jednostki bud2etowej pod n^zrv1 Miejski Zarzqd
Infrastruktury Drogowej i Transportu we Wloclawku oraz nadania iej statutu.

Przedmiotowy projekt uchwaiy przedstawil Pan Pawel ZyZelewicz Dyrektor Wydzialu Drog,
Transportu Zbiorowego i Energii.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatruj4cych ww. zagadnienie.

Opinie Komisji stalych Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i

Promocji Miasta, Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji
radna Katarzy na Zargbsk a.

Ponadto projekt uchwaly rozpatrzyla takhe Komisja Gospodarki Mieiskiei i Ochrony
Srodowiska. Pozytywn4 opinig w tej sprawie przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr
Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny lozef Mazierski
- radny Krzysztof Kowalski
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- Krzysztof Kukucki ZastEpca Prezydenta Miasta
- radny Krzysztof Kowalski
- Krzysztof Kukucki Zastgpca Prezydenta Miasta

Po zakoriczeniu dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod glosowanie projekt
procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie utworzeniajednostki bud2etowej pod nazw4 Miejski Zarz4d Infrastruktury
Drogowej i Transportu we Wloclawku oraz nadaniaiei statutu.

Wvniki glosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IE SIE: 3, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3

W)rniki imienne:

zA (te)

.lacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzei Goigbieski, Krzysztof Grz4dziel,.Toanna Hofman-
Kupisz, Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,Malgorzata Szymafska,
Daniel Tobiasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna ZarEbska, .lanusz Ziolkowski, Piotr
Zwolifiski

wsrRZYMU.rE Sr4 (3)

Dariusz Jaworski. Krzysztof Kowalski. Stanislaw Krzemieniewski

NIEOBECNI (3)

Po zakoriczeniu procedury giosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwaia zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.
.Ianusz Dgbczynski, .Iaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak

Ad. 11

Uchwala w sprawie zmiany nazwy oraz nadania statutu jednostki budietowej Miejski
Zarzqd Uslug Komunalnych i Drrig we Wloclawku.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Pan Miroslaw Walicki Dyrektor Wydzialu
Gospodarki Komunalnej.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatruj4cych ww. zagadnienie.

Opinie Komisji stab'ch Rady Miasta
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Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i
Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji
radna Katar zy na Zar gb ska.

Ponadto projekt uchwaly rozpatrzyla takhe Komisja Gospodarki Mieiskiej i Ochrony
Srodowiska. Pozytywn4 opinig w tej sprawie przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr
Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Jozef Mazierski

Po wyczerpaniu zgloszeri do udziaiu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie zmiany nazwy oraznadania statutuiednostki bud2etowej Mieiski Zarz4d
Uslug Komunalnych i Drog we Wloclawku.

Wvniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIf : 2, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (20)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Goigbieski, Krzysztof GrzEdziel,.Ioanna Hofman-
Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Krystian Ltczak,Iozef Mazierski,
Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepat'rska, Malgorzata
Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Janusz
Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

WSTRZYMU.TE SrE (2)

Stanislaw Krzemieniewski. Zbisniew Lewandowski

NIEOBECNI (3)

.Ianusz Dgbczyriski, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zapropolrowanym brzmieni u.
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Ad. 12

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia ,,Planu zr6wnowaZonego rozwoiu
publicznego transportu zbiorowego dla miasta Wloclawek".

Wprowadzenia do przedmiotowego proiektu uchwaly dokonal Pan Pawel ZylelewiczDyrektor
Wydzialu Dr6g, Transportu Zbiorowego i Energii.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujEcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozT4ywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i
Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodnicz4cy Komisji
radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zglosze{ do udziaiu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie proj ekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmienia.i4cej uchwalg w sprawie uchwalenia "Planu zrownowa2onego rozwo.ju
publicznego transportu zbiorowego dla miasta Wloclawek".

Wyniki slosowania

ZA:22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: O, BRAK Gtr,OSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA(22)

.Iacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz4dziel,Joanna Hofman-
Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski,
Zbrgniew Lewandowski, Krystian N,uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobiasz,
Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarEbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolinski

NTEOBECNT (3)

Janusz Dgbczyriski, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjEta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieni u.
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Ad. 13

Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pana P.C. na dzialalnoSd Dyrektora Przedszkola
Publicznego Nr 30 we Wloclawku.

Stanowisko Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji, ktora rozpatrywala skargg na dzialalnoSc
Dyrektora Przedszkola Publicznego nr 30 we Wloclawku przedstawil Radzie Miasta
Przewodni cz4cy Komi sj i radny Piotr Zwol iriski.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusi E w przedmi oci e rozpatrywanego zagadnienia.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie proiekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pana P.C. na dziaialnoSc Dyrektora Przedszkola
Publicznego Nr 30 we Wloclawku.

Wvniki glosowania

ZA:14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIE: 7, BRAK GI.OSU: I,NIEOBECNI: 3

W)rniki imienne:

zA (14)

Krzysztof Grz4dziel,.Ioanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,Mal.gorzata Szymaiska,
Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr
Zwolinski

wsrRZYMU.rE Srq (7)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Dariusz Jaworski, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Jozef Mazierski

BRAK GLOSU (I)

Krystian \,:uczak

NTEOBECNT (3)

.lanusz Dgbczyriski, .Iaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.
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Ad. 14

Uchwala w sprawie przekazania skargi.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Przewodnicz4cy Komisii radny Piotr Zwoliriski.
kt6ry przedstawil Radzie Miasta stanowisko Komisii Skarg, Wniosk6w i Petycji wypracowane
w przedmiotowej sprawie.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg w przedmiocie rozpatrywanego zagadnienia.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie pro.jekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przekazania skargi.

Wvniki glosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IE SIE: 0, BRAK Gtr OSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

ZA Q\)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski ,Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-
Kupisz, Dariusz .Iaworski, Piotr Kowa| Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski,
Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobiasz,
Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GI-OSU (I)

Katarzyna Zargbska

NIEOBECNI (3)

.lanusz Dgbczyriski, .laroslaw Hupalo, Agnieszka.Tura - Walczak

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 15

Uchwala w sprawie rozpatrzenia petycji Pana Konrada Lakomego.

Stanowisko Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji, ktora rozpatrywala petycjg Pana Konrada
Lakomego przedstawil Radzie Miasta Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Zwolinski.
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Po przedstawieniu stanowiska Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji Pana Konrada tr akomego.

Wvniki slosowania

ZA:22. PRZECIW: 0. WSTRZYMU.TE SIE: 0, BRAK Gtr-OSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA (22)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-
Kupisz, Dariusz .Taworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski,
Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski. Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tob.lasz.
Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarEbska, Janusz Ziotkowski, Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (3)

Janusz Dgbczyriski, .Taroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. l6
Zajgcie stanowiska w przedmiocie wystqpienia/niewyst4pieni^ przyczyny wygaSnigcia
mandatu radnego.

Wprowadzenia do tematu dokonal PrzewodniczEcy Komisji radny Arkadiusz Piasecki, kt6ry
przedstawil stanowisko Komisii Porz4dku Prawnego i Publicznego w przedmiocie
proced owane go zagadn i en ia

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:
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ZaiEcia stanowiska w przedmiocie niewyst4pienia przyczyny wygaSnigcia mandatu radnego.

Wvniki glosowania

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: I , BRAK Gtr OSU: I , NIEOBECNI: 3

Wlzniki imienne:

zA (20)

Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski, Krzysztof Grzqdziel. .Ioanna Hofman-Kupisz.
Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew
Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,
El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzonkoski, Katar zyna Zar gbska, .Tanusz Zi 6tkowski

WSTRZYMU.TE SrE (l)

.lacek Bulawa

BRAK GI.OSU (I )

Piotr Zwolinski

NIEOBECNI (3)

.Tanusz Dgbczyriski, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka.Iura - Walczak

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 17

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta
Wloclawek do Miejskiej Rady DzialalnoSci Po2ytku Publicznego we Wloclawku.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski poinformowal. 2e dnia 28
sierpnia 2017 r. Rada Miasta Wloclawek podjgla Uchwalg w sprawie okreSlenia trybu
powolywania czlonk6w, organizacji oraz trybu dzialania Miejskiej Rady DzialalnoSci Po2ytku
Publicznego we Wloclawku. Przedstawicieli Rady Miasta Wloclawek do tego2 gremium
wskazuje Rada Miasta. Natomiast liczbg wybieranych Radnych okreslil Prezydent Miasta
Wloclawek w drodze zarzEdzenia nr 25712017 z dnia 27 wrzesnia 2017 r. W zwi4zku z
rezygnacjqzlo2onEprzez Pani4 Agnieszkg ChmielewskE,zachodzi potrzeba wskazania nowego
przedstawiciela Rady Miasta Wloclawek do korica IV kadencji Miejskiej Rady DzialalnoSci
Po2ytku Publicznego we Wloclawku. Zatem zasadnym jest podjgcie przedmiotowej uchwaly.
Przewodnicz4cy Rady Miasta przypomnial ponadto, iz przedstawicielami Rady w tym gremium
s4 juZ Pan radny Jaroslaw Hupalo orazPan radny Dariusz.laworski.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
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Projekt uchwaly rozpatrzylaorazpozytywnie zaopiniowala Komisia Zdrowia, Rodziny i Opieki
Spolecznej. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji radna
Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem i poprosil o zglaszanie kandydatur spoSr6d przedstawicieli
Rady Miasta do Miejskiej Rady DzialalnoSci PoZytku Publicznego.

W dvskusii wzieli udzial:

- radna Ewa Szczepariska do Mieiskiej Rady DzialalnoSci Po2ytku Publicznego zglosila
kandydaturE radnego Daniela Tobiasza. kt6ry wyrazil zgodg na kandydowanie do tego
gremium.

Wobec braku zgloszen innych kandydatur Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie wniosek zgloszony przez radn4 EwE Szczeparisk4.

Glosowano w sprawie:

wniosek w sprawie kandydatury radnego Daniela Tobjasza na przedstawiciela Rady Miasta
Wioclawek do Miejskiej Rady PoZytku Publicznego we Wloclawku.

Wvniki slosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IE SII: 0, BRAK Gtr-OSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA(22)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz1dziel, Joanna Hofman-
Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski,
Zbigniew Lewandowski, Krystian \-uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobiasz,
Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna ZarEbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (3)

Janusz Dgbczyriski, .Iaroslaw Hupalo, Agnieszka.Iura - Walczak

Po zakofczeniu glosowania nad kandydatur4 radnego Daniela Tobjasza na przedstawiciela
Rady Miasta Wloclawek do Miejskiej Rady DzialalnoSci Pozy.tku Publicznego we Wioclawku
Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod glosowanie przedmiotowy proiekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmienia.l4cej uchwalg w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta
Wloclawek do Miejskiej Rady DzialalnoSci PoZytku Publicznego we Wloclawku.

Wvniki glosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 0, NIEOBECNI: 3
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Wvniki imienne:

zA (22)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,Krzysztof Grzqdziel,.Ioanna Hofman-
Kupisz, Dariusz .laworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski,
Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski. Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska, .Ianusz Ziolkowski, Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (3)

.Tanusz Dgbczyriski, .Iaroslaw Hupalo, Agnieszka.Tura - Walczak

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal. ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmi eniu.

Ad. 18

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

W tym punkcie porz4dku obrad glos zabrali:

- radny Piotr Kowal
- radna .Ioanna Hofman-Kupisz
- radny Zbigniew Lewandowski
- radna Mariola Gawlowska
- radny Krzysztof Kowalski
- radna Wanda Muszalik
- radna Elzbieta Rutkowska

Ad. 19

Informacje i komunikaty.

Nie zgloszono.

Ad.20
Zamknigcie obrad.

Wobec zrealizowania porz4dku posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw
Wawrzonkoski zakonczyl obrady XIV sesji Rady Miasta Wloclawek, ktore odbyty sig w dniu
24 wrzesnia 2019 roku.
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Przygotowal(a): Ewa Pranik
Inspektor Biura Rady Miasta

Pzygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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